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PROTOKOLLENE ER OFFISIELLE MELDINGER, OG VEDTAK I SAKER 

SOM ANGÅR IDRETTENS EGNE LEDD, BLIR FULGT OPP DIREKTE 

NÅR DET ER AKTUELT 

 

 

PROTOKOLLEN BLIR I SIN HELHET OFFENTILIGGJORT GJENNOM 

IDRETTSKRETSEN SINE HJEMMESIDER  

 

 

 

 

 
ØNSKES YTTERLIGERE OPPLYSNINGER I EN IDRETTSKRETSSAK, TA KONTAKT 

MED NORDLAND IDRETTSKRETS SITT KONTOR V/ORG.SJEF 
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Idrettens Hus 

Boks 1420, 8002 BODØ 

Tlf: 75 71 14 00   

http://www.idrett.no/nordland 
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NORDLAND IDRETTSKRETS 

IDRETTSKRETSSTYRET 

 
STYREMØTE 21/2018-2019, 15. APRIL 2018 

SCANDIC BODØ HOTELL 

 

 
Tilstede: Reinert Aarseth Leder    

  Anita Eliassen  Nestleder   

Gaute Dale  Styremedlem 

Ronja Hammernes Styremedlem 

Trond Olsen  Styremedlem 

Marit Gjelle  1. varamedlem 

Audun Anvik  2. varamedlem  

 

 

Fra adm.: Kristin Setså  Org.sjef 

 

 

 

Sakliste: 

 

Sak 1:  Bli kjent, og kartlegge hva styremedlemmene er spesielt interessert i og  

  ønsker å jobbe med  

 

 

 

  



 

 

3 

 
Nordland idrettskrets – Protokoll fra styremøte 1/2018-2019 

 

  

Saksbehandling: 

 

 

Sak 1:   Bli kjent, og kartlegge hva styremedlemmene er spesielt interessert i og  

ønsker å jobbe med  

 

Styret gjorde intervju av hverandre og presenterte så den personen de hadde 

intervjuet for resten av styret. 

 

Styret hadde så en gjennomgang av hva de var interessert i og ønsket å jobbe 

med. Referat fra prosessen ligger ved. 

 

I diskusjonen kom det frem ønske om å ha moderniseringsprosessen som NIF 

jobber med som styresak. Det ble her stilt spørsmål om vi leverer det idrettslag 

har behov for. 

 

Til oppfølging ønsker styret å lære mer om klubbutvikling og sette 

kursvirksomheten på agendaen. Vi må gå gjennom handlingsplanen og 

diskutere hvordan vi jobber både med utdanning og de andre oppgavene styret 

skal levere på i tingperioden. 

 

I forbindelse med revisjon av kommunikasjonsplanen ønsker styret å lære mer 

om bruk av SoMe. Vi har ansatte som deltar på "Smart på nett" som sikkert har 

noe å bidra med. 

 

Vedtak: Til orientering og oppfølging. 
 

 


